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Protokoll från sektionsstyrelsemöte  
 
Datum: 2023-09-25 
Plats: Sagåsen och Skype 
 
Närvarande:  
Alena Barzngi, ordförande    Magnus Blomqvist, vice ordf.  
Robert Sörensson, ordinarie   Sandra Bengtsson, ordinarie 
Deya Abdul Rahman, ordinarie   Marina Oredsson, ordinarie  
Ingela Lindgren, ordinarie    Katrin Gridelli, ersättare   
Francisco Carrazana, HAMO (§ 5) 
 
§ 1 Mötets öppnande 
Alena öppnar dagens möte. 
 
§ 2 Godkännande av dagordning och utse granskare 
Dagordningen godkänns och Ingela utses till granskare av mötesprotokollet. 
 
§ 3 Föregående mötesprotokoll 2023-9 
Föregående mötesprotokoll gås igenom och läggs därefter till handlingarna. 
 
§ 4 Rapporter 
Maria Mindhammar är ny generaldirektör på myndigheten från och med 18 september. 
 
Budgetpropositionen för 2024 är nu släppt och det går att läsa om detta på Verksnätet. 
Bland annat ska Mottagningscenter och Återvändandecenter inrättas. Dessutom ska 
EBO försvinna vilket väckt frågor hos de som arbetar med denna typ av 
ärenden/boendeform. Myndigheten får i budgeten de medel som är begärda. ST har 
lyft behovet av att satsa på löner. 
 
Pilot för ett Återvändandecenter har påbörjats på Sagåsen.  
 
Inom regionen pågår rekrytering av sektionschefer och enhetschefer. Annonser finns 
också ute gällande beslutsfattare och teamledare. 
 
Information har gått ut till alla anställda gällande regionens nya, kommande, 
organisation. 
 
Rapporter från enhetsansvariga. Styrelsen diskuterar förekomsten av 
Arbetsmiljöforum/Husråd på Sagåsen, Vestagatan och i Örebro.  
 
Enligt rapporter ska de flesta medlemmarna ha haft sina bedömningssamtal. Gällande 
lönerevisionen så inväntar vi fortfarande ett centralt avtal innan det blir dags att 
förhandla fram ett lokalt avtal.   
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§ 5 Arbetsmiljö 
Arbetsmiljöutbildning har den 20-21 september hållits för skyddsombud och chefer. En 
ny omgång planeras för och datum kommer framöver.  
 
Genomgång av arbetsmiljöfrågor inför skyddskommitté på sektionsnivå den 26 
september. 
 
Diskussion förs om förslaget om att avskaffa EBO och påverkan på anställda. 
 
Huvudskyddsombud (HSO) har påmint arbetsgivaren om fysisk och digital skyddsrond 
på Vestagatan. 
 
Fråga om ut-/inrymningsövningar har lyfts till arbetsgivaren centralt. 
 
En ny rutin för skyddskommitté har fastslagits centralt. 
 
Fråga om mat/matlådor som försvinner på Vestagatan kommer lyftas regionalt.  

 
§ 6 Arbetssättet 
Marina kommer ersätta Alena och Magnus på MBL/SK för sektion 3 och 4 den 26 
september och Ingela kommer ersätta Magnus på regional MBL/SK den 5 oktober. 
 
Marina utses till STs representant i referensgrupp för Sagåsen. 
 
Diskussion inför sektionsdagarna 9-10 oktober. 
 
Planering av AO-dagen den 19 oktober vilken hålls på Sensus i Göteborg. 
 
Nästa AO-dag i december diskuteras. Nytt datum blir den 6 december och kommer 
också hållas på Sensus i Göteborg. 
 
Redovisning av medlemssiffror.  
 
Planering av medlemsmöten.  
 
Planering inför årsmötet som kommer hållas den 25 januari. Kontakt kommer att tas 
med valberedningen. 
 
§ 7 Ekonomi 
Magnus redogör för ekonomin, vilken är god. Styrelsen diskuterar kring årets budget 
och utfall.   

  
§ 8 Konfirmerande val 
Skyddsombud 
Administrativ enhet 3 
Ordinarie: Sofia Afshar 
 
Arbetsplatsombud 
Tillståndsprövningsenhet 5 
Ordinarie: Tove Wikehult 
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§ 9 Övriga frågor 
Inga övriga frågor. 
 
§ 10 Nästa möte 
Nästa styrelsemöte hålls den 23 oktober på Sagåsen och Öppet Hus hålls kl. 15-16 
samma dag. 
 
§ 11 Mötets avslutande 
Alena avslutar dagens möte.  
 
Efter avslutat möte startar Öppet hus. 
 
 
Alena Barzngi   Magnus Blomqvist 
Mötesordförande   Sekreterare 


